
Emlékeztető
A KHK 2024. szeptember 16-án tartott üléséről

Meghívott vendég: Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(173./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a szeptember 9-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(174./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt legutóbbi elnöki értekezleten történtekről, ahol többek között szó

esett a Gödi BME Németh Endre Mérőtelep és Oktatási Központ
használhatóságáról és foglalásáról.

● Beszámolt a MŰHASZ és EHK Elnök megbeszélésen történtekről.
● Beszámolt a HÖK ASZ módosítás folyamatának megkezdéséről.

4. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:

● A MŰEPER-rel kapcsolatos tevékenységeiről, az ösztöndíj pályázatok
dokumentumainak és információniak frissítéséről..

● Ismertette a következő Pályázati Bizottság ülés témáját.

5. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi ESZB ülésen történtekről, ahol a rendszer szociális

ösztöndíj pályázatok végleges eredményéről volt szó.
● Beszámolt a 2024/25/1 félévben pótfelvételi és jogorvoslati eljárásban

felvett hallgatóknak kiírt Rendszeres szociális ösztöndíj és Alaptámogatás
pályázatokról.

6. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyahét, a Mesterhét és Gólyahajó rendezvények megvalósult

költségvetéséről.
● Ismertette a Gólyabál szervezésével kapcsolatos gazdaságot érintő

fejleményeket.
● Ismertette a GTK Sportnap szervezésével kapcsolatos gazdaságot érintő

fejleményeket.

7. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a következő Külső Kollégiumi Bizottság ülés időpontjáról.
● Beszámolt a Külső Kollégiumi Bizottságban bekövetkezett személyi

változásokról.



8. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus pályázatok végleges elbírálásáról.

9. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyabál szervezésével kapcsolatos munkálatairól.
● Beszámolt a Gólyahajó eseménnyel kapcsolatos feladatok sikeres

lezárásáról.

10. Langár Ákos beszámolt az előző EHK ülés óta történtekről:
● Beszámolt az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámolt a BME Egyetemi Napok HÖK bejárásról.
● Beszámolt a következő TEDxBME szervezésével kapcsolatos

fejleményekről.
● Beszámolt a külső bizottságok üléseinek időpontjáról.
● Beszámolt az EHK-ban történt pozíció változásokról.

11. Előterjesztések:
● Langár Ákos előterjesztette javaslatát az állandó vendégkártya igénylése a

Hallgatói Képviselet tagjai részére vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 12/0/0 arányban elfogadta.

(175./2024 KHK határozat)

● Langár Ákos előterjesztette javaslatát a 2024/25/1 félévi ingyenes
vendégéjszakáira vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 12/0/0 arányban elfogadta.

(176./2024 KHK határozat)

12. Egyebek:
● Gubián Ádám beszámolt az BME Egyetemi Napokkal kapcsolatos

promóciós tevékenységeiről.
● Janó Hanna ismertette a jövő heti Kari Tanács időpontját.
● Langár Ákos beszámolt a Duna áradása miatti egyetemi lezárásokról.
● Lendvay Tardos beszámolt legutóbbi Sportszervező Csoport ülésen

történtekről, ahol többek között a GTK Sportnap szervezéséről volt szó.
● Ölveczki Máté beszámolt az őszi időszak értékelő személyes

beszélgetésekkel kapcsolatban.
1. Ölveczki Máté jelölte Tóth Mártont és Langár Ákost a következő

KHK Továbbképző hétvége szervezőinek.
A KHK a javaslatot 12/0/0 arányban elfogadta.

(177./2024 KHK határozat)

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


2. Ölveczki Máté jelölte Szőllősy Blankát a GTK HK 2024 Őszi
Tisztújító Fórum szervezőjének.
A KHK a javaslatot 12/0/0 arányban elfogadta.

(178./2024 KHK határozat)

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a GT Times szeptemberi kiadásával
kapcsolatban, a ZH naptár készítésével kapcsolatban, valamint a
Tankörvezető pályázók személyes beszélgetéseinek időpontjáról.

● Rátz Borbála beszámolt a GTK Sportnap designjáról és a szponzorácóival
kapcsolatban. Beszámolt a Dizájner pályázattal kapcsolatos fejleményekről.

● Szabó Georgina beszámolt Instruktorgárdával kapcsolatos
tevékenységeiről. Beszámolt az Öntevékeny körökkel folytatott folyamatos
kapcsolattartásával kapcsolatban.

● Tóth Márton beszámolt a következő Gólyatanács tematikájáról és
felépítéséről.

● Vörös István Andor beszámolt a legutóbbi Mentorgárda ülésen
történtekről.

Az ülés időtartama: 3 óra 20 perc (19:00-22:20)
A következő ülés ideje: 2024. szeptember 23. 18:00 óra

Budapest, 2024. szeptember 16.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Határozatok:
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173.
A GTK HK elfogadta a 2024.
szeptember 16-ai ülés napirendi

pontjait.
12 0 0 0 Janó Hanna

174. A GTK HK elfogadta a 2024.
szeptember 9-ei ülés emlékeztetőjét. 12 0 0 0 Janó Hanna

175. A GTK HK elfogadta Hallgatói 12 0 0 0 Langár Ákos



Képviselet tagjai részére állandó
vendégkártya igénylésére tett

javaslatot.

176.
A GTK HK elfogadta a 2024/25/1
félévi ingyenes vendégéjszakáira tett

javaslatot.
12 0 0 0 Langár Ákos

177.

A GTK HK megszavazta Tóth
Mártont és Langár Ákost az ősszel

megrendezésre kerülő KHK
Továbbképző hétvége szervezőinek.

12 0 0 0 Ölveczki Máté

178.
A GTK HK megszavazta Szőllősy
Blankát a GTK HK 2024 Őszi
Tisztújító Fórum szervezőjének.

12 0 0 0 Ölveczki Máté

Mellékletek:

● 2024. 09.02. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_09_16
● Hallgatói Képviselet tagjai részére állandó vendégkártya igénylés
● 2024/25/1 félévi ingyenes vendégéjszakák


